

《单词百科:palaeoanthropology是什么意思?palaeoanthropology怎么发音?palaeoanthropology的解释和用法》

英语单词palaeoanthropology是什么意思?palaeoanthropology怎么读?palaeoanthropology怎么发音?简答网为您整理了palaeoanthropology的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



palaeoanthropology怎么读

palaeoanthropology的读音:[ˈpæl æn θr ˈp l d]

palaeoanthropology的意思

1、n.古人类学;

palaeoanthropology的近义词

1、human palaeontology 古人类学;

2、paleoanthropology n.古人类学;

palaeoanthropology的双语例句

1、Due to increasing of unearthed archeological information, further lucubrating and developing of the discipline, the generic term "Paleolithic Art" has appeared more and more in the study of Paleolithic archaeology, palaeoanthropology and prehistory.

随着考古出土资料的增多、研究的深入以及学科的发展，旧石器时代艺术一词越来越多地出现在旧石器考古、古人类以及史前史研究中。

2、Facial reconstruction is very important to ethnics research, individual authentication and orthopedic operation. It is widely studied and applied in forensic medicine, physical anthropology and palaeoanthropology.

面貌复原对人种特征研究、尸体鉴别认证及面部矫形手术具有重要意义，已经在法医人类学、体质人类学和古人类学中得到广泛地研究和应用。

3、Application of palaeoanthropology and archaeology to setting up quaternary STANDARD-SECTIONS in China

建议用古人类学和考古学的成果建立我国第四系的标准剖面

4、In 1992, colleagues and I were invited to Longgupo to provide a reliable age determination and to help understand the palaeoanthropology.

1992年，我的同事们和我应邀到龙骨坡提供精确的断代，并帮助解释其在古人类学上的性质。

5、After graduation, he was allocated to Institute of Vertebrate Paleontology and Paleoanthropology, Chinese Academy of Sciences, to study the palaeoanthropology in China.

大学毕业后分配到了中国科学院古脊椎动物与古人类研究所，从事古人类学研究。

6、In the case of one particular dinosaur, Microraptor, the matter was addressed in a presentation to the annual meeting of the Society of Vertebrate Palaeontology by Jingmai O'Connor of the Institute of Vertebrate Palaeontology and Palaeoanthropology, in Beijing.

小盗龙到底吃什么这一问题，北京中国科学院古脊椎动物和古人类研究所的奥康纳在古脊椎动物学会年会上发表了演说。

以上是简答网为您整理的palaeoanthropology怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于palaeoanthropology的用法、palaeoanthropology的释义、palaeoanthropology的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/palaeoanthropology>

